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TYPE MØTE: Styremøte Region Vest.  
MØTE NR. 2-2022   
DATO:   2022-02-19, 12:00-12:40   
STED:  Hotel Scandic Ørnen Bergen 
REFERENT:   Sekretær  
             

MØTEREFERAT 
 
DELTAGERE 

 Samtlige styremedlemmer og varamenn med unntak av Roald Stigum Olsen 

 
FORDELING AV REFERAT 

Alle  

 

Sak  
# - år 

Aksjon/ Info  Ansv Frist 

01-22 Bjørn Ydse (BY) ledet møtet og ønsket velkommen. Dette styremøtet var i all 
hovedsak å anse som et forberedende møte før årsmøtet. BY orienterte de 
frammøtte styremedlemmene som følger: 
-Presenterte årsmøtets saksliste. Denne var å anse som en standard saksliste 
for et årsmøte i RV. 
-Møteleder: Edgard Bjorøy. 
-Referent: Sekretær. 
-To til å underskrive protokollen: Her la BY opp til å finne to frivillige 
innledningsvis på årsmøtet. 
-BY antok at årsmøtet ville ta ca 45 minutter. Deretter ville vi gå over til et 
medlemsmøte for RV. 
 
I innkallingen til årsmøtet var det bebudet at President i KNBF ville være 
tilstede for å kåsere rundt temaet «Nytt fra KNBF». Presidenten måtte 
desverre melde avbud. Kenneth Bruvik fra «Framtidshavet» og Sveinung 
Toppe fra Bergen og omland Friluftsråd (BOF) ville være til stede å orientere 
om sin virksomhet. 

  

02-22 BÅTTINGET og forberedelsene til dette går sin gang. Invitasjoner er sendt ut. 
Det har vært litt «fram og tilbake» vedrørende byvandring. Gunnar Staalesen 
har vært kontaktet. Han har gitt seg med dette. Staalesen hadde tipset om å 
kontakte «BergenByExpert». Dette var gjort, avtale opprettet og pris avtalt. 
Den, for lørdagens festmiddag på hotellet, bebudede «toastmaster»  er 
desverre sykemeldt. Odd Harald Eide har meldt seg som «stand in». 
Underholdning jobbes det med. 
Spørsmål om hvem som dekker utgifter den enkelte i styret måtte ha, er rettet 
til sekretariatet. Det som er klart er at KNBF sekretariat dekker utgifter til de to 
ordstyrerne og fotograf samr regionleder. Øvrige deltakere må dekkes på 
annen måte. Det ble opplyst at sekretariatet opererer med en «nøkkel» for 
dekking av utgifter til øvrige deltagere. Utgifter til ledsagere må dekkes av den 
enkelte. 
Bauekorps (Nygaards Battallion) antas å stille til åpningen av festmiddagen.  
 
Basert på tidligere erfaring antas at ca 100+ vil delta på båttinget. 
 
Selve «tinget» har oppstart lørdag kl 0900 på Scandic Ørnen Hotel. 
Fylkesordføreren for Vestland fylke har tilsagt sin tilstedeværelse for å åpne 
«tinget». Odd Harald Eide vil gi innspill til andre politikere som kan tenkes å 
stille opp. 
 
Det ble så en generell diskusjon om eventuelle temaer for paneldiskusjonen 
på Båttinget. Vedrørende forslag som kom fram nevnes: 
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-Fart. Her var det flere i styret som framholdt at her har vi diverse forhold som 
kan diskuteres: Hvem bestemmer lovlig båtfart langs kysten, Forskjellig fart for 
fritidsfartøyer og nyttetrafikkk og hvordan merke farleder mtp farten? 
-Vindmøller til havs. 
-Bunnstoff og bruk av dette. Herunder framtidig lovlighet, mere miljøvennlige 
løsninger og hvor står saken pr. Nå. 
-Septikk herunder tømming til land. 

  
Møtet hevet 1240. 

  

    

 


